
Rondvraag voor de vergadering van de commissie MO van gemeente 
Westland op 24 juni 2019 inzake lange wachtlijsten bij scholen en 
peuteropvang en noodzaak meer betaalbare locaties kinderopvang.

Vanuit onze achterban horen wij alarmerende geluiden over wachtlijsten bij 
scholen voor primair onderwijs in Wateringen. In het bijzonder de Hofvilla en 
de Pieter van der Plas school hebben gigantische wachtlijsten. Dit is met name 
zorgwekkend omdat er vooralsnog geen zicht is op extra lokalen. Mede gelet op 
de nieuwbouw wijken die in aanleg zijn in Wateringen geeft dat problemen voor 
de plaatsingsmogelijkheden van leerlingen uit die nieuwbouwwijken.

Voorts staan er ook veel peuters op de wachtlijst voor de kinderopvang in 
Wateringen simpelweg omdat er geen plek is. De gemeente is aan zet voor wat 
betreft huisvesting van kinderopvang en vooral van peuterspeelzalen en BSO. 
Het is noodzakelijk dat er meer betaalbare locaties komen. Beleid is dat er in 
elke nieuwe school kinderopvang moet zijn volgens het brede scholen concept, 
maar de m2 huurprijzen zijn veel te hoog voor de peuteropvang. De gemeente 
heeft de plicht om VVE/doelgroep kinderen een plek aan te bieden, vanaf 
augustus 2020 zelfs voor 16 uur per week.

Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is de wethouder op de hoogte van genoemde problemen en weet hij ook 
hoe groot de wachtlijsten zijn voor scholen en kinderopvang met name in 
Wateringen?

2. Wat gaat de wethouder hieraan doen?
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